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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného 
plánovania konaného v sobášnej miestnosti MsÚ 

dňa 8.10.2024 o 16:00 

Prítomní: 

Mgr. Richard Medal (predseda komisie) 

Ing. Zuzana Bednárová (poslankyňa) 

Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 

Mgr. Miloslav Baco (poslanec) 

Peter Mikuláš (odborník komisie) 

Ing. Ladislav Matejka (poslanec) 

Neprítomní: 

Ing. Ladislav Paška (poslanec) ospravedlnený 

Ing. František Matečný (odborník komisie) ospravedlnený 

Prítomní garanti komisie: 

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania 

Ing. Viera Gugová, Útvar stavebný a životného prostredia 

Hostia: 

Ing. Roman Jaroš, MHSL m.r.o. 

Peter Kadák, MHSL m.r.o. 

Ing. Beáta Bredschneiderová, ÚSŽP 

Ján Korienek, ÚI 

Program komisie: 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu. 

2. Veľkoplošná reklama v meste – prehľad ako sa mestu darí/nedarí regulovať  

umiestňovanie/odstraňovanie veľkoplošnej reklamy podľa platného územného  

plánu. 
3. Informácia o stave kosenia verejnej zelene v sezóne 2024, aj v kontexte nových 

zmlúv s novými dodávateľmi služby podľa výsledkov verejného obstarávania. 

4. Údržba stromov a krov vo verejnej zeleni, náhradná výsadba – aktuálne 

problémy v tomto sektore verejných služieb, potreby a požiadavky na mestský 

rozpočet v budúcom roku. 

5. Prehľad stavu investičných akcií. 

6. Stav verejného obstarávania na Fiesta most. 

7. Rôzne. 

8. Záver 
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Bod 1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu. 

Na úvod dnešného zasadnutia komisie privítal predseda Mgr. Medal všetkých 

prítomných, skonštatoval uznášaniaschopnosť a prítomní členovia súhlasia 

s dnešným programom.  

Uznesenie č.21/2024 

Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania  schvaľuje 

program zasadnutia tak ako bol navrhnutý. 

Hlasovanie: 
za: 6   zdržal sa: 0   proti: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

Bod 2. Veľkoplošná reklama v meste – prehľad ako sa mestu darí/nedarí 
regulovať umiestňovanie/odstraňovanie veľkoplošnej reklamy podľa platného 
územného plánu. 

Ing. Bredschneiderová – uviedla, aký je stav v procesoch povoľovania reklamných 

nosičov, zo strany žiadateľov idú skôr menšie formy reklamy, žiadatelia vedia a sú 

usmernení, že v zmysle územného plánu nemôžu mať veľké reklamy. Odstraňovanie 

do zákona sa upravil stavebný zákon na viac etáp,. Reklamné stavby nemôžeme 

dodatočne povoliť, ak to chce zlegalizovať, musí reklamu odstrániť a potom nanovo 

povoliť. Musia mať aj právo k pozemku, väčšinou mali nájomné zmluvy na dobu 

neurčitú a to sa dostalo aj do zákona, t.j. povolenia na dobu neurčitú, nová vláda to 

predĺžila o ďalšie 3 roky, t.j. do apríla 2027. Nepovolené reklamy riešime rozhodnutím 

o odstránení reklamy, ale reklamky to riešia tým, že si menia firmy, ďalšiu možnosť 

máme cez asociáciu vonkajšej reklamy (AVR), je to skupina reklamných agentúr, 

ktorá sa zaviazala, že bude jedna z tých, čo odstraňuje vonkajšiu reklamu, mali sme 

cez AVR odstránených celkom 15 nosičov. Potom vlastník pozemku môže dať 

oznámenie, že chce odstrániť reklamu, ale s tým sa nestretla. Ďalšia možnosť je 

potom tá, že mesto samo môže odstrániť reklamy a potom si vymáha náklady s tým 

spojené, ale väčšinou to dopadne tak, že obce nič nevymôžu..... 

Mgr. Medal – máme nejaké údaje, koľko je takýchto nosičov, čo končia a podobne? 

Ing. Bredschneiderová – zhruba okolo 50 nosičov.... 

Mgr. Medal – kolegovia, ak sú otázky, on má otázku. Máme aj sťažnosti občanov na 

jednu takú svietivú reklamu, je to na Kaufland, chce vedieť, či sa dá s tým pracovať, 

t.j. intenzitu svietivosti.... 

Ing. Bredschneiderová – v povolení majú osvetlenie, ale nie intenzitu, to sa dá riešiť 

len cez RÚVZ, podobná reklama je pri nákupnom centre, tam je uvedená aj intenzita, 

ale kompetentným skúmať to je RÚVZ.  

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – je tu aj mestský kurátor.... 

Mgr. Medal – máme už aj manuál reklamy, je to dobrá pomôcka, bolo by dobré sa 

tým riadiť, je výborné, že to máme..... 

Mag. Phil. Mirza – v manuáli verejných priestranstiev je skonštatované a odkazuje 

na manuál reklamy, ale na základe pripomienok komisie požiadal spracovateľov 

manuálu verejných priestranstiev, aby odkazoval aj na manuál reklamy.... 

Mgr. Medal – poďakoval za tento bod, nebudú k nemu prijímať uznesenie, chcel len, 

aby bola informácia o stave reklamných zariadení 
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Bod 3. Informácia o stave kosenia verejnej zelene v sezóne 2024, aj v kontexte 
nových zmlúv s novými dodávateľmi služby podľa výsledkov verejného 
obstarávania. 

Ing. Jaroš – MHSL zabezpečuje aj kosenie verejných priestorov, v tomto roku sme 

začali s novým 4-ročným cyklom, niekde so staronovými dodávateľmi, rozdelili sme 

mestské časti na menšie časti, Juh na dve časti, stred dodávateľsky aj vlastnými 

silami, západ a Sihoť na ďalšie dve časti, ešte doplním máme samostatne park Pod 

juhom a k tomu ruderál po železniciach, súťaž sme spustili koncom augusta, 

vysúťažili sme všetky časti okrem Sever – Východ a mč Západ. Tam účastníci 

nesplnili podmienky a museli sme súťaž opakovať, výsledok bol známy v apríli, 

vyhral to Unicar Bag, splnil to len tak natesno, ale museli sme súťaž a VO takto 

ukončiť, ak by sme ich vylúčili, tak by sme to neboli schopní samo zvládnuť, dali sme 

tomu šancu, ale od samého začiatku s tým boli ale veľké problémy, denne chodili 

kontrolovať, nachádzali chyby, museli sme to mať všetko nafotené, takže pre dvoch 

pracovníkov to bolo extrémne náročné, výsledkom bolo to, že jedna správkyňa 

zelene odchádza na inú pozíciu na meste. Počas priebehu kosenia sme 

dokumentovali všetky chyby, okrem mailov a výziev sme mali s nimi veľa rokovaní, 

zriadili si svoju subdodávku, čo zlepšilo trochu časový harmonogram ale kvalitatívne 

to bolo zlé. Prvé kosenie tak bolo fiasko, čo určite bolo zaznamenané, najmä MČ 

Sever – východ. Museli sme robiť aj opatrenia, lebo poškodili mnohé kmene stromov, 

vymedzili sme im aj priestor, aby sa nepriblížili k stromom, napriek tomu sa škoda 

dvíha k desiatkam tisícom, napríklad v areáli priemyselného parku poškodili 40 

stromov. Došli sme do takéhoto štádia, že porušili ešte aj naše opatrenia, takže 

pripravili ako MHSL novú PHZ a budeme žiadať zámenu. Momentálne nekosíme, 

čakáme na spadnutie lístia, mimo lucerky je stav uspokojivý a čaká nás nové VO na 

kosenie. 

p. Kadák – za každé pochybenie je pokuta, pokiaľ ide o kosenie.... 

Ing. Jaroš – vystavili faktúry, ale kvôli pochybeniam a pokutám im nebudeme platiť 

nič, skôr ešte budú oni doplácať..... poškodili majetok mesta. Jadro všetkého 

problému je apríl – máj, podobne sme mali problémy minulý rok so spoločnosťou 

Atalian... 

Mgr. Medal – je teda snaha, aby na jar 2025 sme mali nového dodávateľa....ak príde 

niekto z vonku a podsekne súťaž, je to na škodu..... 

p. Kadák – oni referencie majú, ale mali aj inde problémy.... 

Ing. Jaroš – je to o práci kolegov, ktorí to odfotia, zdokumentujú, sú to potom 

negatívne referencie.... z prvého kosenia máme 3-nárobnú cenu na pokutu 

p. Kadák – oni to jednoducho nevedia, pri tých ľuďoch, ktorí kosia, nemôžete byť 

nonstop, nedodržiavajú stanovené postupy..... 

Ing. Jaroš – predstavte si, že prídu kosiť dvaja, jeden s kosačkou a jeden 

s krovinorezom, kosia niekde pri parkovisku a  majú ochrániť cudzí majetok... takže 

tam je problém aj s ich vybavením, nemali ani profi kosačky.... 

Ing. Matejka – škôlky si kosíme sami? 

p. Kadák – niečo kosíme my, niečo školy samé, v škôlkach problém nie je..... 

Ing. Jaroš – iná je frekvencia kosenia v škôlkach, iná na ostatných verejných 

plochách, máme aj vlastné sily, ktoré sme presunuli z kosenia škôlok na kosenie MČ 

Stred, je to ucelená plocha, ktorú MHSL rýchlejšie pokosí......  

Mgr. Baco – kultúrne strediská sa kosia ako? 
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Ing. Jaroš – ešte budeme zabezpečovať kosenie so zberom lístia.....jednoducho 

firmu Unicar Bag musíme poslať preč.... 

Mgr. Medal – ako vám v tomto vieme teda pomôcť?  

Ing. Jaroš – určite evidujte, že sa napríklad na Juhu rozbilo veľa kvôli plynu, aj tam 

musíme byť súčinní.... možno by pomohol iný pohľad na lucerku, sú tu ľudia, ktorí 

boli pri tom, aby sa lucerka zasiala, veď je to pekné, má to kvietky, hmyz.... je na to 

veľa názorov..... 

Mgr. Mertanová – chcela sa spýtať na postreky inváznych rastlín.... 

p. Kadák – áno, riešime aj toto, postrek sa aplikuje.......podľa manuálu ŠOP  je aj 

kosenie likvidáciou.... 

Mgr. Mertanová – pýta sa na plochu na Mládežníckej, smerom k železnici..... 

p. Kadák – táto plocha sa mulčuje..... 

Mgr. Medal – ak sú to súkromné plochy, treba vlastníkov vyzývať..... 

Mgr. Mertanová – bola taká kauza na Kubranskej, také pole, bolo plné ambrózie...... 

p.Kadák – mulčujeme podľa výšky porastu, ale tento rok bolo extrémne sucho..... 

Ing. Matejka – na Pádivci sa našiel durman..... 

p. Kadák – durman už nemá také účinky, ako sme boli naučení.... 

Ing.Jaroš – je to už postriekané a zmizlo to..... 

p. Kadák – táto rastlina sa sem dostane, keď sa použije recyklát, bežne to tu 

nerastie...... akékoľvek zásypy sa robia, môže sa objaviť.... 

Mgr. Medal – už sa písalo kade tade, že sme to vysadili zámerne..... 

Mgr. Mertanová – a ten štedrec, ktorý je tam? 

p. Kadák – to sme tam vysadili zámerne, je to krásna rastlina.... 90% rastlín, ktoré 

vidíme vonku, sú jedovaté, to by sme nesmeli vysadiť nič.....  

Ing. Matejka – pri tom Pádivci, tie pískacie prvky, ktoré tam sú... nedá sa to nejako 

stlmiť? 

Ing. Jaroš – oslovili sme dodávateľa, nie je to možné, cieľ je ale z našej strany 

upraviť ten zvuk.... keď sa požiadavka opätovne zdôrazní, tak hľadá aj dodávateľ 

možnosti, takže musíme spraviť nejaký proces a zasiahneme do toho.... 

Ing. Matejka – keď sa takéto ihriská robia, tak by sa malo viac komunikovať 

s poslancami.... 

Ing. Jaroš – neviete si predstaviť, čo sme zažívali s projektantkami pri Pádivci, 

všetky naše požiadavky boli ignorované..... už pre mesto nebudú projektovať.... to sa 

nedá ani udržiavať..... 

Mgr. Medal – na tej Karpatskej to ale urobili perfektne...... 

Ing. Jaroš – tu si ale postavili hlavu na čokoľvek, nedalo sa s nimi 

komunikovať......správnosť tých prvkov je tu otázna, medzi tými domami sa všetko 

ozýva a nemajú tam také prvky čo robiť. Pokiaľ ide o osvetlenie, niečo tam musíme 

nechať, ide o bezpečnosť, chráni to aj majetok mesta, dajú sa tie svetelné toky 

usmerniť....čo s týka tej lanovky, objednávame už tretí tanier, riešime tam niečo, čo 

nebude búchať...... 

Ing. Matejka – to by urobil každý, keď vám tam plače niekde dieťa.... 

Mgr. Medal – premýšľa, ako tie procesy nastaviť, aby sme ako poslanci to mohli 

pripomienkovať.... 

p. Mikuláš – má skúsenosti ako dodávateľ, tam musí byť veľmi podrobné zadanie 

a aj pripomienkovanie, ale zasa na druhej strane má skúsenosti s verejným 

pripomienkovaním, kedy sa prešľapovalo na mieste..... 
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Ing. Matejka – koľko rokov je tam udržateľnosť, pokiaľ vie, tak 5 rokov..... 

Ing. Jaroš – ak riešime Pádivec, možno by sa mohla upraviť prevádzková doba, 

v zime napríklad do 20.00...... 

Ing. Matejka – to je minimálny krok.... 

Ing. Jaroš – je to len nástroj, aspoň niečo...... 

Mgr. Medal – poďme na bod č. 4 

Bod 4. Údržba stromov a krov vo verejnej zeleni, náhradná výsadba – aktuálne 
problémy v tomto sektore verejných služieb, potreby a požiadavky na mestský 
rozpočet v budúcom roku. 

Mgr. Medal – navrhol tento bod on, keďže sa blíži schvaľovanie rozpočtu..... chcel by 

vedieť, čo je problém, čo chýba..... 

Ing. Jaroš – nám nechýba nič, alebo všetko.... na celé mesto máme 11 

zamestnancov, na veľa vecí nemáme techniku, napríklad arboristické orezy, 

náhradnú výsadbu robíme, je tam 160 tis., musíme navrhovať náhradu za vyrúbané 

a to je táto suma... na dodávateľské práce potrebujeme peniaze, pokiaľ by sme 

chceli niektoré činnosti robiť efektívnejšie, teraz sa blížia Vianoce, všetci sú zaradení 

do ich príprav, každý zamestnanec má 1,5 mesiaca má napríklad dovolenku, koľko 

teda máme času. Pýtali sme nových zamestnancov aj nové auto, on je v MHSL od r. 

2018, každý rok niečo pribúdajú vnútrobloky, verejné priestranstvá, je to 18 veľkých 

projektov a do r. 2026 je to ďalších 18 projektov, takže z toho vyplýva, že to už nie je 

o správe ale skáčeme tam, kde je to akútne.... pokiaľ ide o autá, MsP vyradila 2 autá, 

ktoré zužitkujeme, hoci to je proti predpisom, každý rok, keď dáte do starého auta 

peniaze na údržbu, tak to situáciu nerieši.... ťažko sa potom robí, niečo sa pokazí a 4 

ľudia ostanú stáť na dvore, lebo sa nemajú ako dostať na miesto.....  

p. Kadák – máme dodávku, ale je to tak na hrane, ak sa pokazí, prevážajú sa aj na 

vlečke, na to množstvo ľudí máme relatívne techniky dosť, ale ak sa len jedna vec 

pokazí, tak je to problém... do rozpočtu sme dali mulčovaciu kosačku, budeme 

potrebovať aj ďalšie veci, kosíme aj svahy, pribúda plôch....  

Ing. Jaroš – už má tá technika niečo za sebou..... 

Mgr. Medal – vráti sa k náhradnej výsadbe.... 

p. Kadák – momentálne sadíme rok 2019, t.j. sme 5 rokov pozadu.....ale je už menej 

výrubov, skôr sa rúbu suché konáre, vysychajú nám stromy.....tento rok sme vysadili 

234 stromov, čakajú nás ďalšie roky....to je cca okolo 500 stromov, ktoré ešte 

potrebujeme vysadiť 

Ing. Jaroš – ale je problém, kam ich vysadiť.......máme tu inžinierske siete... 

p. Kadák – tu komunikujeme s SPP, ktoré napríklad, keď sa dá root kontrol, tak 

súhlasia napríklad s výsadbou....pokiaľ si pamätá, tak príkazom CHKO sa majú 

ovocné stromy zapájať do výsadby, ale myslí si, že by sa nemali sadiť ku 

chodníkom...... 

Mgr. Medal – nejako sa vyvíja debata o chýbajúcom strome na námestí? Lipa na 

námestí?  

Ing. Jaroš – veľmi sa to nevyvíja, rozmýšľame nad tým.... prikláňa sa k solitéru, ktorý 

by nahradil vianočný strom, nie je to jednoduché zohnať vianočný strom....ale je to 

jeho názor......dokedy budeme mať stromy, ktoré budeme vedieť použiť ako vianočný 

stromček.... 
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p. Kadák – ak máme strom z Trenčína, tak ešte sa to dá, ale z okolia, dedín, to je 

enormný problém, najmä z dopravy... 

Mgr. Medal, Mgr. Mertanová – za správu CHKO aj komisiu, s výsadbou ihličnanu 

nesúhlasíme...., na historické námestie to ale nepatrí 

Ing. Jaroš - jeho ale zaujíma tento názor, za ochranu prírody, ale je fakt, že by sa 

toto asi nepáčilo ani KPÚ... 

Mgr. Medal – vždy sú na všetko rôzne pohľady.....  

Ing. Jaroš – veľa ľudí si povie, k ovocným stromom, že je to verejná zeleň a radšej si 

to nepozbiera, čo by povedali susedia..... 

Mgr. Medal – je vďačný za túto debatu, mali by sme pri tvorbe rozpočtu myslieť na 

túto časť, prípadne ešte spraviť niečo ďalšie......ak nemáme nič ďalšie, poďme ďalej, 

nebudeme prijímať ďalšie uznesenie 

Bod 5. Prehľad stavu investičných akcií. 

p. Korienek – po 3 mesiacoch poinformuje o investičkách. Počas prázdnin sme sa 

snažili riešiť najmä školy a škôlky, jedno ihrisko sme robili cez prázdniny, kvôli 

hospodárskemu výsledku.... dôležité to, čo sme mali urobiť, sme robili, na 

Legionárskej sa menili svetlíky, na Šmidkeho sa rekonštruovala terasa aj strecha, ZŠ 

Veľkomoravská sa robil altánok, na ZŠ Východná sa menili na telocvični okná. 

V súčasnosti sa robí ihrisko na ZŠ Novomeského, rovnako na ZŠ Hodžova, pokiaľ 

ide o komunikácie, robí sa horná časť Partizánskej, dva chodníky na Halalovke a na 

M. Bela, Zlatovská – Brnianska – rekonštrukcia kruhového objazdu, rekonštrukcia 

Puškinovej, k tomu chodníky, tiež chodníky na Karpatskej, Hurbanovej, dokončuje sa 

chodník na cintoríne od vchodu smerom doprava, beží rekonštrukcia slepej ul na 

Slnečnom námestí, výmena asfaltu na Bezručovej ul., v spolupráci s SPP robíme tiež 

veci na Sihoti, rekonštrukcia oporného múru na Cintorínskej, najväčšia stavba je 

Golianova, beží už niekoľko mesiacov, robí tam aj TVK a plynári, tí nás zdržali, čiže 

sa dokončí aj táto etapa, na záver pôjde posledná vrstva, beží na Stárkovej 

rekonštrukcia, chodníky a časť komunikácie, dokončujeme lávku pre peších cez 

Lavičkový potok, výmena okien na MHSL, tiež časť MsÚ, okná na MsP, riešime 

stavbu hlavného vstupu na cintorín, výstavba nového bloku na Západnej, práce bežia 

podľa plánu, mestský múr – južné opevnenie, je tam zmluva do budúceho roku, ale 

mali by to stihnúť......, robíme prípojky Na Dolinách, polopodzemné kontajnery na 

Sihoti, havarijný stav kanalizácie  na ZŠ Hodžova, na KS Istebník riešime opravu 

strechy, pripravujeme komunikácie cez DNS, zvýšilo nám na ul. Gen. Viesta, na 

Stárkovej, Kvetinová ulica, parkovisko Soblahovská, to chceme všetko ešte stihnúť, 

chodníky na Bezručovej, na nám Sv. Anny, teraz tam robia elektrikári svoju 

prekládku......máme vysúťažené chodníky na Hanzlíkovskej, Poľovníckej... zhruba 

všetko, je toho naozaj dosť....to, čo je povolené, by sme mali stihnúť všetko, čo nie, 

presúvame do budúceho roku.... na konci mája pribudli ešte zastávky MHD na 

Rázuske, ale nevie, či to stihne..... 

Mgr. Medal – spomínal rekonštrukciu vchodu na cintorín, stihne sa do Dušičiek?  

p. Korienek – je veľkou snahou to stihnúť, ale sú tam lehoty na VO, aj dodávateľské 

práce.... aspoň nejaká ucelená časť.... 

Ing. Bednárová – chcela sa spýtať na ostrovček na Brnianskej? Ohlasy na 

križovatku sú výborné.... 

p. Korienek – to je urobené..... 
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Ing. Bednárová – pýta sa na Lavičkový potok...... 

p. Korienek – naháňajú kolaudáciu, aby bola do novembra otvorené... 

Ing. Bednárová – nový most je kratší, na tých úsekoch od chodníka sú ale dosť 

ostré hrany, chýba tam časť zábradlia.... 

p. Korienek – takto to bolo naprojektované aj povolené, uvidíme, čo povie technická 

inšpekcia.... 

Ing. Jaroš – most je ako keby trochu kratší..... 

p. Korienek – so zábradlím sme rátali, že ho bude treba dorobiť.... 

Ing. Bednárová  - ide o lokalitu na Soblahovskej, pri prerábke komunikácie kvôli 

súkromnej investícií, sa niektorým bytovkám zakryli ich merače, TVK im to potvrdila, 

že je to chyba, ale ten pán príde na VMČ, mal by poslať, o čo ide..... 

Mgr. Medal – bolo by dobré vedieť o tom viac, do najbližšieho vmč 

Mgr. Mertanová – chce sa spýtať na tú Golianovu, nešlo by tam dosypať nejakého 

štrku..... 

p. Korienek – na to, ako hrozivo sa javila táto investička, je to úplne bez 

problémov..... 

Ing. Paška – cyklotrasa pod Lidlom.... 

p. Korienek – naťahuje sa to dosť dlho, riešime a komunikujeme s Lidlom, projektant 

musí zapracovať pripomienky a zmeny, je to zdĺhavá vec.... trvá to už asi 2 roky, 

nestojí sa na tom, menil sa projekt a trvá to dlho.....nevie povedať, či bude stavebko 

v polovici budúceho roku......projektované je to po kruháč, zvyšok sa má riešiť potom 

smerom na Soblahov a smerom do Lauga, kruháč samotný sa rieši samostatne... 

Mgr. Medal – chce sa spýtať na parkovanie na Inoveckej, pri MŠ... 

p. Korienek – máme vyjadrovačky k stavebnému povoleniu, behom zimy budeme 

mať hádam povolenie, riešia sa tam aj kanalizačné prípojky..... 

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – otázka kanalizácie na ul. 28.októbra sa riešila aj 

otázkami z vmč a podobne.... 

Mgr. Medal – ale to je iná trasa.....hlavná vetva, do ktorej je zapustená aj škôlka.....  

p. Korienek – dal návrh do rozpočtu navrhovanú sumu..... 

Mgr. Medal – ide o to, aby sa to vyriešilo s kanalizáciou..... 

p. Korienek – my to preveríme a dáme informáciu..... 

Ing. Matejka – aby sa nezabudlo na ihrisko na Žilinskej, aspoň nech sa spraví 

projekt.....čakajú tí ľudia, čo teda s tým, a chcú to tam mať.....  

p. Korienek – jeden problém je, že nestíhajú ako MHSL spravovať a starať sa 

o všetky ihriská.... 

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – dnes je to problém aj z hľadiska bezpečnosti, normy 

to nepripúšťajú.....je to na zamyslenie, kapacity na údržby, chystáme veľa 

vnútroblokov, a nie sú reálne ľudia na ich údržbu... 

Mgr. Medal – evakuačný výťah?  

p. Korienek – začal sa robiť, začiatkom jari by mal byť hotový.... 

Mgr. Medal  - má informáciu, že je problém aj s projektovými prácami,..... 

p. Korienek – je to tak, je toho naozaj veľmi veľa, máme 80 projektov, je problém 

s projektantami, časový problém, vyťaženosť..... 

Mgr. Medal – ďakuje za informáciu...... 

Bod 6. Stav verejného obstarávania na Fiesta most. 

Mgr. Medal – aký je stav v procese VO..... 
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Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – ako príklad povie, na jedno vyjadrenie MŽP čakáme 

napríklad 9 mesiacov.... jednoducho pre nich lehoty neplatia asi...... 

p. Korienek – Fiesta most – tu čakáme stále na verdikt MŽP 

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – pozná to, je problém s projektantmi...... 

Bod 7. a 8. Rôzne a záver 

Mgr. Medal – ako predseda poďakoval za dnešnú komisiu. 

Mgr. Richard Medal 

predseda komisie 

Zapísala: 

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., v Trenčíne dňa 18. 10. 2024 


